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a r m a n m e l i . i r

عنوان »گرندوینری« کاراته 
برای »پورشیب«

ایسنا: کاپیتان تیم ملی کاراته ایران با کسب 
ســه طلا و دو عنوان پنجمی، به عنوان گرندوینر 
وزن منفی ۸۴ کیلوگرم در ســال ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱ 
انتخاب خواهد شــد. ذبیح ا... پورشیب کاپیتان 
تیم ملی کاراته ایران پس از کسب عنوان پنجمی 
در مســابقات لیگ برتر کاراته وان مسکو، عنوان 
گرندوینری وزن منفی ۸۴ کیلوگرم را قطعی کرد. 
پورشیب در مسابقات لیگ برتر کاراته وان که در 
ســال های ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱ برگزار شد، توانست با 
کسب سه مدال طلا و دو عنوان پنجمی بهترین 
عملکرد را در وزن ۸۴- کیلوگرم مردان داشــته 
باشد تا عنوان گرندوینر این کاراته کا قطعی شود. 
در سال ۲۰۲۰ به واسطه شــیوع کرونا بسیاری 
از رقابت های کاراته وان برگزار نشــد تا امســال 
برای انتخاب گرندوینر مسابقات ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱ 
محاسبه شود. قرار است جایزه مربوط به گرندوینری 
پورشیب در نخستین مسابقات سال آینده میلادی 
به وی اهدا شــود. پیش از این سجاد گنج زاده در 
ســال های ۲۰۱۷ و ۲۰۱۹ موفق شده بود عنوان 

گرندوینر را به دست آورد.

خارجازمستطیلسبز

با تمام مشکلات حرف مان را 
داخل زمین می زنیم

مربی تیم پرسپولیس گفت: همیشه سعی 
کردیم با وجود تمام مشکلات بیشتر از اینکه 
صحبت کنیم، تلاش کنیــم و حــرف مــان 
را داخل زمین بزنیم. حمید مطهری درباره 
دیدار پرسپولیس مقابل الهلال در مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا افزود: 
به رغم همه کمبودها همیشه سعی کردیم 
بیشتر از اینکه صحبت کنیم، تلاش کنیم 
و حرف مان را داخل زمین بزنیم. می دانیم 
مشکلات خیلی زیادی داریم و مجموعه باشگاه 
و کادرفنی زحمت می کشند تا این مشکلات را 
پشت سر بگذاریم. سعی می کنیم تا روز بازی با 
الهلال در اوج خودمان باشیم. تنها چیزی که 
ما را اذیت می کند بازی نداشتن است. اینکه 
هر هفته بازی کنیم خیلی خوب است و الهلال 
این مزیت را نسبت به ما دارد ولی این باعث 
نمی شود که تلاش نکنیم. همیشه در کمبودها 
نهایت تلاش مان را کردیم تا دل هواداران را 
شاد کنیم . وی در مورد لغو دیدار سوپرجام 
تصریح کرد: هر چقدر هم بازی دوستانه انجام 
شود، شرایط  بازی رسمی وجود ندارد. همیشه 
بحث ما همکاری با تیم ملی بوده و اولویت ما این 
است ولی دوست داریم فدراسیون هم در کنار 
باشگاه ها باشد نه مقابل باشگاه ها. دوست داریم 
همکاری خیلی خوبی باشد. پرسپولیس هم در 
بازی های بزرگی شرکت می کند و باید موفق 

شود و دل هواداران را شاد کند. 
 

دیـــدگــاه

۲ بازی سخت در مقابل داریم. در گام اول باید با امارات 
در خانه این تیم دیدار کنیم. این تیم با توجه به حضور 
برت فن مارویک سرمربی هلندی خود تلاش خواهد کرد 
تا نتیجه بسیارخوبی را کسب نماید. در دومین دیدار بازی 
با کره جنوبی که بازی با چنین حریفی در خاک این کشور 
راحت تر است و در تهران به دلیل فشار روحی و روانی زیاد 
روی تیم آسان نخواهد بود، مسابقه مهمی در ورزشگاه آزادی 
برگزار خواهیم کرد. در این بازی انتظارات از بازیکنان بیشتر 
می شود و البته باید منتظر بمانیم تا در روز مسابقه نتیجه 
مشخص شود. دراگان اسکوچیچ انتخاب بسیارخوبی در مورد 
فهرست نهایی تیم ملی برای این دو بازی داشته است. ۱۹ نفر از 
مهره های تیم لژیونر هستند و تغییراتی که ایجاد شده برای این 
دو بازی مناسب است. بازی های تعیین کننده داریم و کادرفنی 
به خلاف مرحله قبل با مشکل بیماری کرونا دست وپنجه نرم 
نمی کند. به نظرم می توانیم در هر دو مسابقه سه امتیاز بازی را 
کسب کنیم و نباید توقع ساز و کار را از تیم ملی داشته باشیم، 
چون فرصت کمی در اختیار مربیان تیم ملی وجود دارد. 
شکل تاکتیکی سرمربی کروات تیم ملی برای گرفتن حداکثر 
امتیازات دیدارهای پیش رو بسیار اهمیت دارد و کسب سه 
امتیاز هر مسابقه کمک شایانی به تیم برای کسب موفقیت 
خواهد کرد. فراموش نکنیم سرمربی هلندی امارات سابقه 
خوبی در تیم های باشگاهی دورتموند و هامبورگ و تیم های 
ملی هلند، عربستان و استرالیا داشته است. او در ۶۹ سالگی 
تجربیات ارزنده ای دارد. در کره جنوبی پائولوبنتو سرمربی 
شناخته شده ای است. او در جام جهانی جوانان که با قهرمانی 
پرتغال به پایان رسید شاگرد کی روش بود و سابقه ملی بسیار 
روشنی دارد. از سال ۲۰۱۷ برای مربیگری وارد کره جنوبی 
شد و از ۲۰۱۸ وارد کادرفنی مربیگری این تیم شد. الان اعتماد 
بازیکنان کره به او خیلی بیشتر شده و این موضوع کار را برای ما 
سخت می کند. کره از بازیکنانی آماده بهره می برد و این موضوع 
می تواند برای تیم ما دشوار باشد. البته ایران هم بازیکنانی دارد 
که از وضعیت بسیارخوبی بهره می برند و من بسیار خوشبین 
هستم با ۶ امتیازی که از دیدارهای سوریه و عراق داریم و در 
وضعیت مناسبی بازی خواهیم کرد و ۶ امتیاز دیگر از امارات و 
کره جنوبی می گیریم. نگرانی کارشناسان اماراتی از دیدار تیم 
کشورشان با ایران کاملا منطقی و طبیعی است و شرایط به سود 
ماست به شرطی که استفاده کنیم. امارات بعداز بازی با ایران 
دیدارهای سختی با عراق و کره جنوبی دارد و در دوربرگشت 
هم باید به جبران امتیازات از دست رفته بپردازد. بنابراین روش 
بازی فن مارویک به شکلی خواهد بود که تیمش در نیمه زمین 
خودی جمع می شود و در ادامه از کناره ها استفاده خواهد 
کرد. می دانم اسکوچیچ اطلاعات کافی را از شکل بازی امارات 
دارد و می داند نقاط ضعف و قوت این تیم کجاست، بنابراین 
می توانیم به پیروزی در خانه حریف امیدوار باشیم. مهم ترین 
مهره کره جنوبی سون هیونگ مین بازیکن تاتنهام است. این 
تیم برای بازی در ایران از لحاظ پرواز دچار مشکل است چون 
حداقل ۱۲ ساعت در هواپیما حضور دارد و در فاصله ۵ روز با 
دیدار نخست مقابل سوریه در مصاف با ایران به دردسر می افتد 

چون سفری طولانی دارد. 

2 بازی سخت پیش روی تیم ملی  تیم ملی  سابق  سرمربی  شمس  حسین 
فوتسال کشورمان با نظر عزیزی خادم به دنبال 
طراحی پیشنهاد میزبانی ایران در مسابقات 
قهرمانی جهان است. وی در این خصوص 

صحبت کرد. 
 درباره میزبانی کشورمان از مسابقات 
جام جهانی فوتسال در سال ۲۰۲۴  چه 

نظری دارید؟
 فعلا در حال آماده ساختن طرح میزبانی 
هستیم و به محض آماده شدن، آن را خدمت 
عزیزی خادم تحویل خواهیم داد و بعداز تایید 
او کار های مربوط به میزبانی را شروع می کنیم.

 کدام کشور ها برای میزبانی اعلام 
آمادگی کرده اند؟

 هنوز هیچ کشوری به صورت رسمی اعلام 
میزبانی  فعلا سایت  زیرا  نکرده؛  آمادگی 
جام جهانی بازنشده است. فقط کشور ها به فیفا 
نامه زده اند که ما می توانیم میزبانی مسابقات 
جام جهانی فوتسال را بر عهده بگیریم. در هر 
صورت کشوری می تواند میزبانی رقابت های 
جام جهانی را بگیرد که فرم های مربوطه را 
به خوبی پرکرده و وزرای مربوطه هم با میزبانی 
موافق باشند. سپس فیفا نمایندگان خود 
را به کشور هایی که اعلام آمادگی کرده اند، 
می فرستد و بعداز بازدید از سالن و امکانات 

کشور ها نظر نهایی خود را صادر می کند.
 شانس ایران برای گرفتن میزبانی 

چقدر است؟
 خوشبختانه وضعیت ما برای گرفتن میزبانی 
خوب است. در کشور ما سالن های بسیارخوب 
و باکیفیتی وجود دارند که هرکدام می توانند 
میزبانی خوبی از رقابت های جام جهانی به عمل 
بیاورند. ما در کشورمان بیش از ۱۰ سالن ۶ 
هزار نفری داریم که همه آنها دارای فرودگاه و 
هتل های ۵ ستاره هستند. ۷ مورد از سالن هایی 
که ما به فیفا معرفی می کنیم تازه تاسیس 
هستند و ۳ مورد دیگر هم تا ۶ ماه آینده آماده 
بهره برداری خواهند بود. در هر صورت قصد 
داریم در بحث میزبانی خیلی قدرتمند وارد 
شویم و امیدوارم در نهایت بتوانیم جام جهانی 
را در سال ۲۰۲۴ در ایران برگزار کنیم. از نظر 
فیفا حداقل ۳ سالن باکیفیت باید وجود داشته 
باشد و ما با معرفی سالن ها می خواهیم کار را 

برای فیفا آسان کنیم.

گفــتوگــو
حسین شمس: 

شرایط ایران برای 
میزبانی فوتسال 

مناسب است!

تسنیم: مهاجم ایرانی تیم فوتبال العربی به دلیل مصدومیت 
۶ ماه از میادین دور خواهد بود، باشــگاه العربی قطر اعلام کرد 
که مهرداد محمدی، مهاجم ایرانی تیم فوتبال این باشگاه که با 
مصدومیت از ناحیه زانو دست وپنجه نرم می کند، روز چهارشنبه 
جراحی خواهد شد. باشــگاه العربی همچنین از دوری ۶ ماهه 
محمدی از میادین خبر داد و به این ترتیب او تا پایان سال ۱۴۰۰ 
نمی تواند در بازی های مختلف به میدان برود. بازیکن ایرانی العربی 
در دیدار جمعه شب تیمش مقابل السد مصدوم شد و در دقیقه ۷۹ 

از زمین بازی بیرون رفت.

ایسنا: رشید مظاهری با دلجویی از کادرفنی و هم تیمی هایش 
به تمرینات تیم استقلال پیوست. مظاهری در دوره مدیریت قبلی 
باشگاه استقلال به علت مشکلاتی با احمد مددی داشت، تصمیم 
گرفت قرارداد خود را یکطرفه فسخ کند و از استقلال جدا شود. 
پس از تغییر مدیریت باشگاه استقلال، احتمال بازگشت افرادی 
هچمون رشید مظاهری و فرشید مظاهری دوباره مطرح شد. پس 
از کش وقوس های فراوان این دروازه بان استقلال با صحبت هایی که 
با کادرفنی داشت و همچنین با هماهنگی مدیریت باشگاه، دوباره 

به جمع آبی پوشان بازگشت.

 مهاجم اروگوئه ای اتلتیکومادرید دلیل شــادی نکردن بعداز 
گلزنی به بارسلونا را احترام به هواداران باشگاه پیشین خود دانست. 
اتلتیکومادرید در دیدار برابر بارسلونا با دو گل به پیروزی دست پیدا 
کرد. گل دوم این بازی را لوییس سوارز، مهاجم پیشین آبی اناری ها 
به ثمر رساند و شادی گل همیشگی خود را نداشت با این حال پیامی 
برای کومان داشت. او درباره نشان دادن تلفن بعداز گلزنی، با خنده 
گفت: می خواستم به افرادی که من را می شناسند بگویم که من 

همان شماره پیشین را دارم. سوارز درباره 
این سوال که آیا منظور او رونالد کومان 
است؟ افزود: قطعا نه اما اگر او منظور را 
خودش گرفته است مشکلی نیست. این 
مهاجم اروگوئه ای درباره این ســوال که 

چرا شادی گل همیشــگی خود را 
نداشت؟ تصریح کرد: می خواستم 

از هواداران بارســلونا به خاطر 
گلزنی به این تیم عذرخواهی 
کنم و احترام و عشق خود را 
به این تیم به خاطر سال ها 
حضور و رقم زدن لحظات زیبا 

نشان دهم. او درباره پیروزی 
تیمش هم گفت: از این پیروزی بسیار 
خوشحال هستیم. من اکنون بازیکن 
اتلتیکومادرید هستم و برای موفقیت 

تیم نهایت تلاشم را به کار می گیرم.

فوتبالداخلی

بینالملل

مرتضیمحصص
 کارشناس فوتبال

رئیس فدارسیون فوتبال درباره حضورش در کلاس توجیهی 
داوران فوتبال اظهارداشت: این نشست از جلسات مهم در بحث 
داوری بود و این موضوع هم از مراحل نگاه توسعــه ای فدراسیــون 
فوتبال است که این داوران برای حضور در آنها انتخاب شدند.  وی 
افزود: داوری از حوزه های مهــم در حــوزه ورزش و فوتبــال 
است، همچنین در حوزه دستمــزدی هم قرار شد حقوق داوران 
۴۰۰ درصد افزایش پیدا کند. فدارسیون فوتبال برای عزیزان 

جامعه داوری برنامه ریزی زیادی انجام داده است. امروز گلاره 
ناظمی  در سطح یک فوتسال جهان داوری می کند این نکات 
بسیار حائز اهمیت است. شهـــاب الدیــن عزیزی خــادم در 
مورد وضعیت حضور بانوان برای تماشای دیدار ایران و کره جنوبی 
و همچنین پیگیری های فدراسیون فوتبال در خصوص حکم 
پرونده »مارک ویلموتس« توضیح داد: تا ۷ آبـان دربـاره پرونده 
»ویلموتس« زمان داریم و ان شاءا... آنچه به نفع فوتبال ملی است 

رقم بخورد. هیچ ایرانی حاضر نیست حتی یک »سنت« از جیب 
مردم در قراردادی که فدراسیون فعلی هم در آن دخیل نبوده 
خارج شود و امیدواریم این پرونده سبب زیان فوتبال ایران نباشد. 
وی درباره حضور بانوان در ورزشگاه آزادی برای تماشای دیدار 
ایران و کره جنوبی گفت:  من در حوزه حضور تماشاگران صحبت 
کردم، اقداماتی انجام شده و ان شاءا... بتوانیم با نگاه مشارکتی و 
حفظ و رعایت پروتکل های بهداشتی طبق برنامه ریزی هایی که 
با ستاد ملی مبارزه با کرونا شده است گزارش مبسوطی از حضور 
تماشاگران در ورزشگاه را ظرف یکی دو روز آینده ارائه کنیم. 
برگزاری دیدار ایران و کره جنوبی با حضور تماشاگران اقدام مهمی 

 برای فوتبال ماست

در پرونده »ویلموتس« یک »سِنت« هم نباید از جیب مردم خرج شود

عزیزیخادم:دیدارایرانوکرهباحضورتماشاگرانبرگزارمیشود

    نامه 
جمعی از نمایندگان مجلس با امضای نامه ای خطاب 
به سیدرضا فاطمی امین، وزیر صمت از او خواستار ایجاد 
شرایطی برای حمایت شرکت ملی مس از باشگاه تراکتور 
شده اند. این نامه توسط احمدعلیرضا بیگی نماینده 
تبریز، تنظیم شده و تاکنون به امضای نمایندگان مجلس  

رسیده است. 

         پرواز
تیم ملی فوتبال ایران با پرواز اختصاصی تهران را به 
مقصد دوبی ترک کرد. تیم ملی فوتبال ایران با پرواز 
اختصاصی زاگرس تهران را به مقصد دوبی ترک کرد 
تا به مصاف تیم امارات در سومین دیدار خود برود. 
ملی پوشان در دو دیدار قبلی خود به پیروزی دست 

یافتند و در صدرجدول قرار دارند.

          شکست ستارگان
پاری سن ژرمن به رغم در اختیار داشتن ستاره های 
بزرگ خود در بخش هجومی مقابل تیم »رن« مغلوب شد. 
لیونل مسی در این دیدار در یکی دو صحنه می توانست 
گل خود را به ثمر برساند که این اتفاق رخ نداد. کیلیان 
امباپه نیز یکبار در اواخر مسابقه موفق به گلزنی شد 

که رد شد! 

ت
شــ

سنو
عک

حسن یزدانی با شکست تیلور قهرمان جهان شد 

انتقام؛ طلسم شکنی و طلا!  
شب تاریخی در اسلو؛ کشتی ایران حریف می طلبد!   »پادشاه« سرانجام طلسم »جادوگر«را شکست!               

آرمان ملی: حسن یزدانی و امیرحسین زارع در رقابت های جهانی 
کشتی آزاد موفق شدند با پیروزی مقابل مدعیان ، علاوه بر انتقام 
شکست در مسابقات المپیک، مدال طلای جهان را از آن خود کنند.  

 طلای یزدانی 
حسن یزدانی دارنده مدال نقره المپیک توکیو دیروز در مسابقات 
جهانی نروژ روی تشک رفت. در وزن ۸۶ کیلوگرم حسن یزدانی پس 
از استراحت در دور نخست در دور دوم به مصاف عظمت دولت بیکوف 
از قزاقستان رفت و با نتیجه ۱۲ بر ۲ پیروز شد. یزدانی در مرحله یک 
چهارم نهایی مقابل اتهان راموس از پورتوریکو قرار گرفت و با نتیجه 
۱۰ بر صفر به برتری رسید و گام به نیمه نهایی گذاشت. وی در این 
مرحله در سرشاخ به آرتور نایفونوف از روسیه دارنده مدال برنز المپیک 
پیروز و فینالیست شد. بولدوزر ایرانی در دیدار با دیوید تیلور در 

چهارمین تقابل با نتیجه ۶ بر ۲ پیروز شد تا هم انتقام المپیک را بگیرد 
و هم  نخستین طلای کاروان را کسب کند. اتحادیه جهانی کشتی به 
حسن یزدانی لقب پادشاه داده و دیوید تیلور نیز لقب جادوگر دارد.

حسن یزدانی پس از کسب مدال طلای مسابقات جهانی عنوان کرد: 
با دعای خیر مردم و پدر و مادرم توانستم این مسابقه را پیروز شوم. 
امیدوارم دل مردم را شاد کرده باشم. وی افرود: مردم بدانند کم 
فروشی نمی کنم و سعی و تلاش خودم را در همه مسابقات می کنم. 
من همه تلاشم را برای شادی دل مردم انجام دادم. در چند مسابقه 
که کام مردم تلخ شده بود امیدوارم با این پیروزی از بین رفته و این 

برتری ها ادامه دار باشد. 
 طلای زارع 

شب گذشته امیرحسین زارع نماینده کشورمان در وزن ۱۲۵ 

کیلوگرم روی تشک رفت. زارع پس از استراحت در دور اول در دور 
دوم به مصاف خرامیانکوف از بلاروس رفت و با نتیجه ۶ بر صفر به 
برتری رسید. مدال آور المپیکی کشورمان در مرحله یک چهارم نهایی 
با دسی گویازدوفسکی از آمریکا سرشاخ شد که با نتیجه ۱۰ بر صفر 
به برتری رسید و راهی نیمه نهایی شد. زارع در این مرحله به مصاف 
طاها آکگول قهرمان جهان و المپیک از ترکیه رفت که با برتری در 
این مبارزه حساس فینالیست شد. آزادکار سنگین وزن کشورمان 
که مدال برنز المپیک را در کارنامه دارد در جدال با گنو پتریاشویلی 
۹ بر ۲ به برتری رسید و دومین طلا را گرفت. تیم ملی کشتی آزاد 
ایران اولین و آخرین بار ۳۲ سال پیش و در پیکارهای جهانی ۱۹۸۹ 
مارتینی سوئیس توسط مرحوم پهلوان علیرضا سلیمانی در سنگین 

وزن مدال طلا گرفت و دیشب زارع این طلسم را شکست.

خـــبر

عدم رعایت قانون نصف به علاوه یک و بازنشستگی
ریاستغیرقانونی»مرادی«دروزنهبرداری!

آرمان ملی - حسین ردکا: در انتخابات فدراسیون وزنه برداری 
قانون رای نصف به علاوه  یک رعایت نشد و بیش از یکسال است که علی 
مرادی بازنشسته شده و طبق قانون ممنوعیت به کارگیری بازنشستگان 

نمی تواند رئیس فدراسیون باشد! 
 برگزاری انتخابات

۱۰ صبح  مجمع انتخاباتی فدراسیون وزنه برداری از ساعت 
روزیکشنبه ۱۶ تیرماه سال ۱۳۹۸  با ریاست محمدرضا داورزنی، معاون 
وقت وزیر ورزش وجوانان، در آکادمی ملی المپیک آغاز شد و علی مرادی 

با ۲۲ رای از ۴۳ رای به عنوان رئیس این فدراسیون باقی ماند.
 تخلف و موارد مشابه

رضا پورعالی چندی قبل در »خبرآنلاین« نوشت: در مجمــع 
انتخاباتــی فدراسیون اتومبیلرانی و موتورسواری اتفاقی افتاد که قانونی 
بود. مازیار ناظمی در دوراول حائز ۲۰ رای شد؛ اما چون اعضای مجمع 
۳۹ نفر بودند، نتوانست نصف به علاوه یک رای را به خود اختصاص دهد 
و کار به  دوردوم کشیده شد. نصف  به علاوه یک در مجمعی که ۳۹ عضو 
دارد می شود ۲۰.۵ رای و مازیار ناظمی برای عبور از این حدنصاب باید 
۲۱ رای می آورد. با این حال در مجمع انتخاباتی فدراسیون وزنه برداری 
تخلف آشکاری صورت پذیرفت و علی مرادی در مجمعی که ۴۳ عضو 
داشت، با ۲۲ رای که کمتر از نصف به علاوه یک رای بود، به عنوان رئیس 
فدراسیون وزنه برداری برگزیده شد. در واقع نصف به علاوه یک در  آن 
مجمع ۲۲.۵ رای می شد و علی مرادی برای پیروزی در انتخابات در دور 

اول نیاز به ۲۳ رای داشت. 
 ابطال انتخابات برخی فدراسیون ها

در ماه های گذشته شاهد ابطال انتخابات برخی فدراسیون ها 
بوده ایم اما در خصوص فدراسیون وزنه برداری تصمیمی اینچنین 

گرفته نشد! انتخابات فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام روز ۱۳ 
دیماه سال ۹۹ برگزار و طی آن عبدالمهدی نصیرزاده به عنوان 
رئیس جدید انتخاب و معرفی شد. پس از برگزاری انتخابات، کاوه 
درودی یکی از نامزدهای ریاست که اتفاقا رأیی در مجمع به دست 
نیاورده بود، از وزارت ورزش به عنوان مجری برگزاری آن به دیوان 
عدالت اداری شکایت کرد. »تسنیم« در ادامه نوشت:  وی دلیل این 
شکایت را رأی دادن حسین یارمحمدیان رئیس هیات استان اصفهان 
در انتخابات عنوان کرد که خودش نیز یکی از نامزدها بود. طبق قانون 
فردی که نامزد انتخابات یک فدراسیون می شود، حق رأی دادن ندارد. 
پس از بررسی های لازم از سوی دیوان عدالت اداری، این دیوان رای به 
ابطال نتیجه انتخابات داد. نمونه دیگر اینکه مجمع انتخاباتی ریاست 
فدراسیون ورزش های زورخانه ای ۱۹ خرداد در سالن فارسی آکادمی 
ملی المپیک برگزار شد و در پایان مهرعلی باران چشمه با کسب ۲۲ 
رای در مقابل ۱۹ رای مجتبی جوهری، به عنوان رئیس این فدراسیون 
انتخاب شد. پس از پایان انتخابات، مجتبی جوهری رئیس سابق 
فدراسیون ورزش های زورخانه ای و یکی از نامزدهای ریاست این 
فدراسیون به همراه محمد کاظم کوهی دیگر نامزد انتخابات، با اعلام 
تخلف و ارائه مدارک مبنی بر چیدمان مجمع با هدف کسب رای، به 
دیوان عدالت اداری طرح شکایت کردند و خواستار رسیدگی  دیوان به 
این موضوع شدند. »ایسنا« در ادامه نوشت:  شعبه ۴۵ دیوان عدالت 
اداری نیز ۳۰ خرداد با صدور رای و دستور موقت، نتیجه انتخابات 
فدراسیون ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی را بی اثر اعلام 
کرد. با گذشت نزدیک به ۳ ماه از برگزاری انتخابات، شعبه ۴۵ دیوان 
عدالت اداری  حکم نهایی خود را مبنی بر ابطال انتخابات فدراسیون 

ورزش های زورخانه ای اعلام کرد.

 رئیس بازنشسته
شهریورماه سال ۱۳۹۷  روابط عمومی سازمان بازرسی کل کشور 
نوشت: »قاضی ناصر سراج با اشاره به تایید »طرح اصلاح قانون ممنوعیت 
به کارگیری بازنشستگان« در شورای نگهبان اظهارداشت: از تاریخ ابلاغ 
این قانون، به کارگیری بازنشستگان و یا بازخریدشده ها در دستگاه های 
دولتی و کلیه دستگاه هایی که به هر نحوی از بودجه عمومی کل کشور 
استفاده می کنند، به جز مقامات مصرح در قانون مذکور ممنوع است.« 
ممنوعیت حضور بازنشستگان قانونی بود که در فدراسیون های مختلف 
از جمله فوتبال اجرایی شد و علی کفاشیان به همین دلیل پس از سال ها 
کنار رفت. نکته جالب اینکه رئیس فدراسیون وزنه برداری بیش از یکسال 
است که بازنشسته شده ولی همچنان بر مسند ریاست تکیه می زند. حسین 
مقامی، رئیس هیات وزنه برداری قزوین و کارشناس وزنه برداری درباره 
ابطال انتخابات فدراسیون وزنه برداری گفت: بعداز برگزاری مجمع برخی 
از نامزدها به فرآیند انتخابات معترض شدند و برای پیگیری این موضوع 
قرار بود شکایتی تنظیم شود که متاسفانه نامزدها این کار را به امروز و فردا 
موکول کردند و در نهایت پرونده مسکوت ماند اما واقعیت این است که 
به دلیل تخلفاتی که در مجمع انتخابات فدراسیون وزنه برداری صورت 
گرفت، ریاست علی مرادی غیرقانونی است. طبق قانون جمهوری اسلامی 
ایران افراد بازنشسته نمی توانند به عنوان رئیس در یک فدراسیون ورزشی 
مشغول به کار باشند. نامه بازنشستگی مرادی تیرماه ۹۹ ابلاغ شده که 
البته من خبر دارم این نامه در اصل در تاریخ ۳۰ آذر ۹۹ ابلاغ شده بود اما 
به خاطر برخی مسائلی که مرادی مطرح کرد از جمله مرخصی، این بازه 
زمانی به تیرماه موکول شده بود که الان نزدیک به یکسال و ۲ماه است 
که او به صورت غیرقانونی در فدراسیون وزنه برداری ریاست می کند. در 
گذشته هم روسای بازنشسته فدراسیون های ورزشی از سمت خود کنار 
می رفتند، چرا که طبق قانون جمهوری اسلامی افراد بازنشسته حق حضور 

در فدراسیون ها را ندارند.
 عملکرد

در حالی که فدراسیون نام سهراب مرادی را از المپیک توکیو حذف کرده 
بود، وزنه برداری به لطف علی داودی توانست صاحب مدال المپیک شود و 
دست خالی از توکیو بازنگردد. علی داودی در دسته فوق سنگین مدال نقره 
گرفت و بر سکوی دوم ایستاد. نکته جالب هم این بود که علی مرادی با کنایه 
به علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی صحبت کرد و از بودجه بالای آن 
فدراسیون گفت! حسین مقامی با اشاره به تفاوت ریاست علیرضا دبیر با 
علی مرادی گفت: وقتی رئیس فدراسیون به دنبال داوری کردن است فقط 
منافع خودش برایش اهمیت دارد.  در همین المپیک ریاست فدراسیون 
دغدغه تیمش را نداشت و خودش ۱۰ روز قبل از مسابقات به توکیو رفت. 
مرادی که همه جا به علیرضا دبیر حمله می کند بگوید آیا در کشتی دبیر 
نمی تواند خودش را برای چند پست معرفی کند؟  نمی تواند به عنوان مربی 
کنار ورزشکاران باشد؟ نمی تواند در مسابقات داوری کند؟ دبیر حتی برای 
انتخابات هیات رئیسه فدراسیون جهانی کسی را مانند حمید سوریان معرفی 
کرد که از لحاظ مدال بالاتر از خودش است ولی در وزنه برداری می بینیم 

علی مرادی هیچکدام از قهرمانان شاخص المپیک را در نظر نمی گیرد.


